
 Protokół nr XXIX/2021 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 17 grudnia 2021 roku w godz. 1000 -  1430 w Hali 

widowiskowo - sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1010 otworzył XXIX Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z 

zaproszeniami na XXIX Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XXIX Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie  z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym     

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 

deficytu budżetu gminy Poniec w roku 2022”. Rada Miejska w Poniecu w głosowaniu  

jednomyślnie przyjęła propozycję Burmistrza Ponieca w sprawie przyjęcia do porządku obrad 

powyższego punktu w pozycji nr 8. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2022-2032, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 

sfinansowanie deficytu budżetu gminy Poniec w roku 2022 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski w roku 

2022, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność Gminy Poniec, 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości z przeznaczeniem na plac zabaw, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

13. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej, 

14.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

15.  Wolne wnioski i zapytania, 

16.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przypomniał o przestrzeganiu reżimu sanitarnego także w 

czasie przerw w obradach.  

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.   

Radny Mariusz Nowak zapytał czy będą oświetlane przejścia dla pieszych na wioskach? 

A także czy komunikat sanepidu o bakteriach w wodzie dotyczył również Dzięczyny i 

Dzięczynki.  

Burmistrz Ponieca odpowiedział, że w niektórych wioskach w miejscach najbardziej 

niebezpiecznych są lub będą zamontowane lampy np. w Żytowiecku koło przystanku ale 

sołtysi poszczególnych miejscowości powinni zgłaszać jeśli i gdzie występuje taka potrzeba. 

Jeśli chodzi o komunikat Sanepidu, Dzięczyna i Dzięczynka nie została w nim ujęta.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
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Interpelację do Powiatu Gostyńskiego w sprawie udrożnienia studzienek kanalizacji 

deszczowej we wsi Sarbinowo i Szurkowo, złożyła Radna Ewa Kończak.  

Radny Powiatowy Maciej Malczyk odpowiedział,  że po rozpatrzeniu poprzedniej 

interpelacji Radnej wykonano niektóre prace w tych miejscowościach np. wymieniono znaki i 

wyczyszczono kratki kanalizacyjne. 

 

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIX/250/2021 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Na sale przybyła Radna Barbara Mendyka, po ponownym sprawdzeniu listy obecności 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych,  co stanowi  

kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIX/251/2021 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2022-2032 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Burmistrza Ponieca o przedstawienia projektu 

budżetu na rok 2022 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński podczas swojego wystąpienia omówił projekt budżetu na 

2022 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę Pana Dariusza Kielisia                            

o odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  

budżetu Gminy Poniec na 2022 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2022-2032. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał: 

• uchwałę Nr SO-12/0952/174/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 9 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Poniec na 2022 r. 

• uchwałę Nr SO-12/0957/174/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 9 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032. 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie dotyczące projektu budżetu 

Gminy Poniec na 2022 rok, które stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Stanisław Machowski podziękował za podjęcie decyzji o modernizacji szkoły w 

Żytowiecku, mimo kosztów które okazały się większe niż zakładano. Zaznaczył, że na 
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przebudowę Przedszkola Samorządowego w Poniecu też wzięty był kredyt i z perspektywy 

czasu okazało się, że to była bardzo dobra decyzja, teraz kredyt musi być wzięty na 

modernizację Szkoły w Żytowiecku. Radny dodał, że nie możemy zapominać o sytuacji w 

Gminnym Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji w Poniecu z/s w Drzewcach.  

 

Radna Ewa Kończak zaznaczyła, że deficyt to ponad 2 mln zł, oświata generuje największe 

wydatki, pomimo dofinansowań nie starcza środków na te cele, ale musimy postarać się i 

zainwestować dla dobra przyszłych pokoleń.  

 

Radny Krzysztof Matecki zaznaczył, że jak co roku na Burmistrzu oraz jego 

współpracownikach ciąży stworzenie budżetu, co nie jest łatwą rzeczą. Radny ma nadzieje, 

że skorzystamy z rządowych dofinansowań. Dodał, że na pewno nie sprostamy wszystkiemu 

ale postaramy się.  

 

Radny Mariusz Nowak zapytał czy w budżecie przewidziana jest droga nad stawy w 

miejscowości Dzięczyna.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński odpowiedział, że na to zadanie potrzebne są zbyt duże 

nakłady finansowe. Dodał, że w Dzięczynie był wykonany frez i z czegoś trzeba było 

zrezygnować.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła wykaz autopoprawek do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032 

oraz uchwały w sprawie budżetu Gminy Poniec na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przeprowadził głosowanie autopoprawek tzw. „blokiem”. 

W przeprowadzonym głosowaniu autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej ”za” głosowało 15 radnych. W głosowaniu dotyczącym  

autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały budżetowej również ”za” głosowało 

15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 30 minut przerwy. Radni otrzymali projekty uchwał 

po naniesieniu zmian. 

O godzinie 12:00,  podczas przerwy w obradach, na ręce Przewodniczącego Rady wpłynęło 

pismo od Pana Bronisława Glury dotyczące przyjęcia uchwały budżetowej na rok 2022. Radni 

zapoznali się z pismem, które stanowi załącznik do protokołu.  

Posiedzenie opuścił Radny Piotr Jańczak.  

 

Po przerwie Zastępca Przewodniczącego Radna Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2032.  
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Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIX/252/2021 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022 

Przewodniczący  Rady Jerzy Kusz  stwierdził, że  projekt budżetu  Gminy Poniec na 2022 rok 

wpłynął do Rady Miejskiej do dnia 15 listopada 2021 roku. Został dostarczony radnym                    

z odpowiednim wyprzedzeniem. Projekt budżetu na 2022 rok był opiniowany na  

posiedzeniach czterech komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                                   

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIX/253/2021 

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz wręczył budżet na 2022 rok do realizacji 

Burmistrzowi Ponieca Jackowi Widyńskiemu zapewniając, iż Rada Miejska będzie 

współpracować by zadania uwzględnione w budżecie gminy zostały wykonane. 
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wyraził podziękowanie za przyjęcie budżetu.  Zapewnił, że 

przy udziale współpracowników, dyrektorów, kierowników jednostek, radnych, sołtysów  

budżet  będzie realizowany.  

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 

sfinansowanie deficytu budżetu gminy Poniec w roku 2022 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  
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Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIX/254/2021 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie deficytu budżetu 

gminy Poniec w roku 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski w roku 

2022 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIX/255/2021 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski w roku 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność Gminy Poniec 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  
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Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIX/256/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości z przeznaczeniem na plac zabaw 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz 

Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIX/257/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości 

z przeznaczeniem na plac zabaw 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

 Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIX/258/2021 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Jerzy poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Poniec 

do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej. Rada Miejska w 

obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XXVIII Sesji Rady 

Miejskiej.  

 

Pkt  14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Otrzymano 2 odpowiedzi na poprzednie interpelacje Radnych. W dniu 3.12.2021 roku 

wpłynęła odpowiedź na interpelację Radnej Łucji Markowskiej, a w dniu 9.12.2021 roku 

wpłynęła odpowiedź na interpelację Radnego Dariusza Kielisia.  

 

Pkt  15. Wolne wnioski i zapytania. 

Brak 

 

Pkt 16. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował radnym 

i gościom za uczestnictwo w XXIX Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1430 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

    Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady 
    Karolina Cieślak                                                                                     Jerzy Kusz 


